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Bilbränderna måste få ett slut 
Enkel fråga från Socialdemokraterna i Nacka ställd till Mats Gerdau, kommunstyrelsens ordförande 

 

Just nu är situationen på Henriksdalsberget förödande. Om nätterna smälls det smällare som väcker 
de boende. Bränder har anlagts på återvinningsstationen och flera bilar har eldats upp, där branden 
vid ett tillfälle spridit sig till en förskola. Händelserna frestar på relationen mellan de boende och 
misstänksamheten sprider sig som ett gift. Folk blir anklagade och beskyllda. Det utbryter slagsmål 
och misshandel.  

De boende på Henriksdalsberget har börjat samordna egna aktiviteter för att stävja utvecklingen. 
Några grannar har på eget initiativ startat nattvandring och det genomförs lokala möten för att ta 
upp problemet. 

 

Därför undrar jag 
 

• Arbetar kommunen med förebyggande insatser eller samarbetar med andra aktörer för att 
stävja problemet med bilbränder? 

 

 

Mattias Qvarsell (S) 


